
Referat fra møte i FAU Olsvik Skole, 30.10.19 klokken 18.00-20.00 

 

Tilstede fra FAU: Øyvind, Sofia, Marita, Hilde, Arve, Cathrin, Trond, Ronny, Lars, Torgeir, 

Conrad, Sigve, Brit, Linda, Veronica, Brita. 

 

Også møtt: Kjerstin (Rektor), Karen (Elevrådsleder) 

 

1. Godkjenning av innkalling og agenda 

- Godkjent. 

 

2. Gjennomgang referat forrige møte 

- Godkjent. 

 

3. Informasjon fra skoleledelsen og evt. tilbakemeldinger og spørsmål. 

- UDIR har en brukerundersøkelse årlig blant elever fra 5.-10.trinn. Avholdes i uke 46/47 på Olsvik 

Skole, blant elevene. Foreldreundersøkelse kommer litt senere i skoleåret. 

- LK20 jobbes det mye med i personalet. Ny læreplan for 1.-9.trinn fra og med august 2020. 

10.trinn vil følge den forrige læreplanen. Den nye læreplanen er digital. 

- Skolen har inngått et samarbeid med UiB, i aksjonsforskningsprosjekt som handler om å forske på 

egen praksis. Det vil si at lærerne skal prøve ut ulike metoder, evaluere og samarbeide om å utvikle 

pedagogisk praksis. 

- Utlyst stilling som avdelingsleder på ungdomstrinnet da enkelte ansatte har funnet seg ny jobb 

andre steder. 

- Juleball 12.desember for ungdomstrinnet. Mellomtrinnet skal arrangere disco, 3.desember. 

- Økonomien er under press, som da har ført til litt endringer på timeplan for ungdomstrinnet. Tatt 

vekk noen «delingstimer», som før gjorde at klassene var litt mindre enn de nå blir i noen av fagene. 

- SFO: begynner med koding, KUBO. Invitasjon ut til alle 3.klassinger, om de vil bli med på dette. 

 

Tilbakemeldinger til skolen fra FAU:  

- Påminnelse fra skolehelsetjeneste via sms, oppgir ikke navn på hvilket barn det gjelder. 

Problematisk for de som har flere barn. Skole og helsevesenet er to forskjellige etater – så dette må 

foreldre ta opp direkte med skolehelsetjenesten.  

- Forsvaret hadde øvelse i Olsvik området fredag 25.oktober. Uniformert væpnet personell tok 

oppstilling i gamle barnehagen ved fotballbanen, og en militær ble observert mens han dro i dørene 

langs Olsvik-hallen. Forelder i FAU som så dette, ga beskjed til dem om at dette ikke var greit, da 

det går flere barn fra krigsherjede land på skolen. Ringte også skolens kontor for å opplyse om at 

dette skjedde. 

 

4. Informasjon fra elevrådet 

- 2 stk er med fra elevrådet på SU møter med foreldre/skole, 4 ganger i året. Snakker der om 

forskjellige saker der, varierer litt fra gang til gang. Akkurat nå er det fokus på bruk av mobil i 

skoletiden, og siden det er vinter er det fokus på at en del elever har lyst å være inne i friminuttene 

fordi det er kaldt ute.  

- Skal arrangere juleball, fremfor «Valentinsball» som tidligere arrangert (8.-10.trinnet). Har hatt 

første møte om ball, hvor det ble satt dato og hvordan det praktisk skal løses.  

 

5. Vigilo: Spørsmål, tilbakemeldinger, avklaringer. 

- Kommunen jobber med saken, meldingstjenesten i appen er stengt enda. Foretar en intern 

granskning og satt ned en gruppe som jobber med problemet. 

- Barnehager skal også bruke dette, men der sier en forelder som jobber innenfor dette, at man der 

skal kunne reservere seg mot kommunikasjon via dette systemet. 

- Går for lang tid før man får informasjon ut om at app ikke fungerer som den skal. Man får raskere 



vite om problemene via media, enn via kommunen og skolen per epost. Dette må man se om ikke 

kan bli bedre, i tillegg til at appen må fungere som den skal. 

- Alvorlig sak for tillit mellom kommune – skole – foreldre - barn, når en nytt system blir 

fremsnakket, og skepsis blir møtt med beroligelse og betryggelse av at dette er / blir et trygt og bra 

system. 

- Hvordan ta lærdom av dette og unngå lignende situasjoner i fremtiden. 

 

6. Informasjon fra og innspill til Samarbeidsutvalget og Skolemiljøutvalget. 

- Legge ut referater fra SU/SMU på skolens nettside og på FAU sin Facebook side. 

- Sette dato for SU møte før jul? Ble glemt på første møte for skoleåret. 

- Planlegges spørreskjema ut til foreldre om alternative åpningstider SFO. Hvorvidt man kan utvide 

åpningstidene, mot at det heller er stengt enkelte dager i høstferie etc. Mona fra SFO vil orientere 

om et slikt «alternativ» på neste SU møte. 

 

7. Økonomistatus. 

- Ingen store endringer siden sist. Litt til tv-aksjonen og et par kinobilletter som ble loddet ut på en 

av kveldene i høstferien, hvor Olsvik skole skulle stille med foreldre til Natteravn Bergen Vest. 

 

8. Informasjonsaker og tilbakemeldinger fra ulike grupper under FAU 

a. Natteravner Bergen Vest 

- Olsvik Skole er ferdig med sine runder før jul. Torsdag 31.okt er siste gang man arrangerer 

ravning før jul.  

- Bra tiltak å lodde ut kinobilletter. Kan være mulig senere også fra FAU, men best om 

Natteravnene får direkte-sponsorer på dette, eks. Odeon kino. 

- Må etterlyse støtte fra klassekontakter om å legge ut på sine klassegrupper på Facebook, at man 

trenger foreldre til å stille når det skal ravnes. 

- Få til et møte med klassekontakter rett over nyttår, for å snakke om at det trengs foreldre til å 

ravne (invitere politiet slik som før sommeren). 

 

b. Trafikkgruppen (referat sist møte vedlagt) 

- Trygg Traffikk eller NAF, kan kanskje sponse med reflekser til reflekskampanje, hvor man en 

morgen stiller seg opp langs veien for å dele ut reflekser til barn som går til skolen? 

- Ellers har gruppen hatt et møte siden sist FAU møte, og har en del aksjonspunkter man jobber 

med. 

 

c. Skolemiljøgruppen: 

- Kjører litt mindre skala enn forrige gang (utendørs), med litt mindre budsjett. Fakkeltog, 

musikkinnslag, kaffe/gløgg med mer er notert ned på blokken. Dato: 28.november. 

- «Dysleksivennlig» skole? Kjerstin sier skolen jobber for å bli kvalifisert; for det er per nå ingen 

skoler i Bergen Kommune som er sertifisert som det. Kan FAU bidra med noe i forhold til dette? 

- Leksefri/leksevennlig skole. Opp mot skolevegring, eller de som ikke gjør leksene sine. Hva er 

målet med leksene, og mengdene? Hvordan møter lærerne de som sliter med leksene, versus de som 

er veldig flink til å gjøre leksene? 

- Mulig å ta opp temaet «lekser» i Timen om livet? For å se hva elevene sier selv? 

- Skolemiljøgruppen oppfordres til å kartlegge og undersøke mer om hvordan skolers praksis rundt 

lekser kan bidra til mer / mindre trivsel, mestring og inkludering. 

- Invitere noen inn eksterne til å holde et foredrag om lekser? 

 

d. Arrangementgruppen (bl.a. Oppsummering TV-aksjon/Lysfest): 

- Kjører litt mindre skala enn forrige gang (utendørs), med litt mindre budsjett. Fakkeltog, 

musikkinnslag, kaffe/gløgg med mer er notert ned på blokken. Dato: 28.november. 

- TV-aksjonen: Fremdeles problemer med å få tak i bøssebærere. Mulig å kommunisere ut tidligere 



hvordan man melder seg som bøssebærer. Skolen var litt for tidlig ute med å fokusere på aksjonen? 

Slik at fokus dabbet litt av før selve aksjonen. Jobber videre med 17.Mai etc. 

 

9. Samarbeid kjøreskole og båtførerprøve – orientering 

- Gått ut epost til 10.trinn om samarbeid med Centrum kjøreskole, om trafikal opplæring. 

- Jobbes med å se på om det går an å få til noe tilsvarende på båtfører prøve. 

 

 

10. Skolemelk 

- På Tine sine nettsider ligger det at man kan velge mellom 10 sorter. Skolen har begrenset det ned 

til 4 sorter, for å kunne klare å administrere dette. For skolen har egentlig ingen ressurser satt av til å 

håndtere dette. 

- En tjeneste skolen ikke er pliktig å ha, men ønsker å kunne tilby. Da er 4 varianter det skolen 

makter å ha. 

 

11. Møte med klassekontakter – drøfting 

- Utsettes til neste møte. 
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